
LIETUVOS ARCHITEKTŲ SĄJUNGA                       PROTOKOLAS Nr. TP-24/05/16 
LAS Tarybos posėdis                                                                                     2024 m. gegužės 16 d.
  
Posėdis vyko: 
Kalvarijų 1, Vilniuje ir zoom platformoje. 
                   
Posėdžio pirmininkas   –   G. Balčytis. 
Posėdžio sekretorė    –   D. Šereikienė. 
Posėdyje dalyvavo –  
LAS Tarybos nariai (12 žm.):      Vietoje:     G. Balčytis, A. Bakšys, G. Čaikauskas, A. Asauskas, 

G. Pamerneckis, R. Leitanaitė, L. Paulauskienė, S. Motieka, S. 
Misevičius, D. Puzinas, 

                                                   Nuotoliu zoom platformoje: M. Daukšys, V. Dapkevičius  
Svečiai: M. Dirgėla, R. Raugalytė 
Kvorumas: yra (dalyvių sąrašas pridedamas). 
 
1 klausimas. 
SVARSTYTA: Praėjusio Tarybos posėdžio klausimų monitoringas. Pristatė G. Balčytis. 
G. Balčytis apžvelgė 2024-02-05 vykusio Tarybos posėdžio nutarimų vykdymą, įvardindamas, kad 
keletas klausimų bus sprendžiami šio posėdžio metu. 
 
2 klausimas. 
SVARSTYTA: Dėl Skaistės Vaivadaitės priėmimo į LAS. Pristatė A. Bakšys.  
NUTARTA (vienbalsiai) 
       2.1.      LAS Vilniaus skyriaus Valdybos teikimu, priimti Skaistę Vaivadaitę į LAS narius; 

2.2.     Teikti Skaistės Vaivadaitės kandidatūrą KM Meno kūrėjo statusui gauti. 
 
3 klausimas.  
SVARSTYTA: Dėl Daivos Veličkaitės-Matusevičės prašymo panaikinti LAS narystę. Pristatė G. 
Balčytis. 
NUTARTA (vienbalsiai): 
       3.1.      Tenkinti Daivos Veličkaitės-Matusevičės 2024-04-04 prašymą panaikinti jos LAS 

narystę. 
 
4 klausimas.  
SVARSTYTA: Dėl VšĮ Kūrybinių industrijų parkas „Architektūros centras" Valdybos atnaujinimo. 
Pristatė G. Balčytis. 
NUTARTA (vienbalsiai): 
       4.1.   Pritarti VšĮ Kūrybinių industrijų parkas „Architektūros centras" atnaujintai Valdybos 

sudėčiai, deleguojant į ją LAS pirmininką Gintarą Balčytį, Vilniaus skyriaus pirmininką 
Andrių Bakšį, Klaipėdos skyriaus pirmininką Mantą Daukšį, Panevėžio skyriaus 
pirmininkę Loretą Paulauskienę, Šiaulių skyriaus pirmininką Dalių Puziną. 

 
5. Klausimas.    
SVARSTYTA: Dėl VšĮ Architekto A.Zavišos labdaros ir paramos fondas naujo vadovo. Pristatė G. 
Balčytis. 
NUTARTA (vienbalsiai):: 
       5.1.   Pritarti Ramunės Staševičiūtės prašymui atsistatydinti iš užimamų VšĮ Architekto 

A.Zavišos labdaros ir paramos fondas pirmininkės pareigų, išreiškiant LAS padėką už 
ilgametę veiklą;  



       5.2.   Pritarti siūlomai Aurimo Baužio kandidatūrai į VšĮ Architekto A.Zavišos labdaros ir 
paramos fondas pirmininko pareigas. 

        
6 klausimas.  
SVARSTYTA: Svarstymas dėl apdovanojimų suteikimo – Riterio Ordino, LAS Garbės ženklo, 
Valstybės Apdovanojimo. Pristatė G. Balčytis. 
NUTARTA (vienbalsiai, nedalyvaujant S. Motiekai): 
       6.1.   Pritarti Eugenijaus Miliūno ir Laimos Šliogerienės kandidatūroms gauti LAS Riterio ordiną 
(vienbalsiai); 
       6.2.  Pritarti Tado Balčiūno, Gintauto Pamerneckio, Rūtos Leitanaitės, Astos Prikockienės, 

Daliaus Šarakausko, Rimgaudo Miliukščio ir Vytenio Rudoko kandidatūroms  LAS 
Garbės ženklo suteikimui (8 – už, 1 – prieš); 

        6.3. Pritarti Zigmo Daunoros kandidatūros teikimui Valstybės apdovanojimui gauti 
(vienbalsiai). 

 
7 klausimas.  
SVARSTYTA: LAS skyrių pirmininkų atlyginimų klausimas. Pristatė L. Paulauskienė, R. Raugalytė. 
NUTARTA (vienbalsiai, nedalyvaujant skyrių pirmininkams ir S. Motiekai): 
       7.1.   Palikti esamą Vilniaus skyriaus pirmininko algą;  
       7.2.  Padidinus LAS nuomos įkainius, skirti Kauno, Klaipėdos, Panevėžio ir Šiaulių skyrių 

pirmininkams padidintą algą; 
        7.3.  LAS kasmetinei-ataskaitinei 2025 metų konferencijai paruošti diskusijai klausimą – dėl 

LAS skyrių pirmininkų atlyginimų skyrimo metodikos. 
 
8 klausimas.  
SVARSTYTA: LAS patalpų nuomos kainos pakėlimo klausimai. Pristatė D. Šereikienė, R. 

Raugalytė. 
NUTARTA (vienbalsiai, nedalyvaujant S. Motiekai): 
       8.1.  Įvertinant 38,4 proc. infliacijos lygį nuo 2013 m., nuo š.m. liepos 1 d. pakelti 25 proc. 

nuomos kainą LAS Architektūros srities inkubatoriaus rezidentams;  
       8.2.   kasmet nuo sausio 1 d. įvertinti  inkubatoriaus nuomos kainą, atsižvelgiant į praėjusių 

metų infliaciją. 
 
9 klausimas. Kiti klausimai. 
SVARSTYTA: Dėl automobilių parkavimo aikštelės už LAS pastato esančiame LAS žemės sklype 

įrengimo ir vaizdo kamerų ant LAS pastato įrengimo. Pristatė A. Bakšys, G. Balčytis.  
NUTARTA (vienbalsiai, nedalyvaujant S. Motiekai): 
       9.1.  Sprendimą dėl papildomų parkavimo vietų įrengimo ir dėl vaizdo kamerų ant LAS pastato 

įrengimo priimti – atlikus inkubatoriaus rezidentų apklausą ir gavus 51 proc. nuomininkų 
pritarimą. 

 
 
 
 
Posėdžio pirmininkas                                                                                  Gintaras Balčytis 
 
 
Posėdžio sekretorė                                                Daiva Šereikienė 
 


